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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 238 Dnr KS/KF 2012:372.410 
 
 
Angående fråga om skydd av den svenska delen av Öresund 
 
Ärendebeskrivning 
 
Öresundsfonden har tillskrivit de skånska kustkommunerna som gränsar till Öre-
sund angående kommunernas engagemang i kustfrågor i allmänhet och Öresund i 
synnerhet. Öresundsfondens främsta syfte som organisation är att verka för ett 
långsiktigt nyttjande av Öresund, ett av världens, i dagsläget, mest unika marina 
vatten. En av frågorna som ställs är: ”Stöder kommunen tanken på att gemensamt 
skydda den svenska delen av Öresund i form av marina reservat?”  
 
Planeringsenheten har lämnat följande bedömning 

Skulle de skånska västkustkommunerna längs Öresundskusten kunna enas om 
att ge den svenska delen av Öresund ett skydd i form av ett marint reservat 
skulle detta vara mycket värdefullt. Huvudsyftet borde i så fall vara att minska 
risken för utfyllnader av havet, skadlig sandsugning och andra storskaliga akti-
viteter som kan hota det unika marina livet i Öresund. Det är dock viktigt att 
t.ex. det småskaliga fisket kan fortsätta sin verksamhet. 

 
Övriga frågor från Öresundsfonden besvaras av planeringsenheten. 
 
Beslutsunderlag 
 
- Skrivelse 2012-10-03 från Öresundsfonden 
- Yttrande 2012-10-30 från planeringsenheten 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
 
- Lomma kommun lämnar följande svar till Öresundsfonden: 
 
Skulle de skånska västkustkommunerna längs Öresundskusten kunna enas om att 
ge den svenska delen av Öresund ett skydd i form av ett marint reservat skulle 
detta vara mycket värdefullt. Huvudsyftet borde i så fall vara att minska risken för 
utfyllnader av havet, skadlig sandsugning och andra storskaliga aktiviteter som 
kan hota det unika marina livet i Öresund. Det är dock viktigt att t.ex. det småska-
liga fisket kan fortsätta sin verksamhet. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 239 Dnr KS/KF 2011:253.214 
 
 
Äskande från miljö- och byggnadsnämnden om medel för att slut-
föra arbetet med detaljplanerna ”området mellan Habo Ljung 
och Bjärred” samt ”del av N N, Tegelbruksområdet” 
 
Ärendebeskrivning 
 
Miljö- och byggnadsnämnden har under § 124/12 äskat om ytterligare 223 tkr för 
att slutföra arbetet med detaljplanerna ”Området mellan Habo Ljung och Bjärred” 
(147 tkr) och ”Del av N N, Tegelbruksområdet” (76 tkr). 
 
Nämnden lämnar följande redovisning i protokollet: 
Kommunstyrelsen beviljade miljö- och byggnadsnämnden medel § 229/06 för att 
ta fram förslag till detaljplan för området mellan Bjärred och Haboljung. Den 
komplexitet som kännetecknas av området samt de olika intressen som finns har 
gjort att planen har tagit lång tid vilket också ökar kostnaderna. För att färdigställa 
detaljplanen Önnerup behöver miljö- och byggnadsnämnden ytterligare medel. 
För uppdraget § 300/09 om att upphäva detaljplanen N N på Pråmlyckan bevilja-
des miljö- och byggnadsnämnden inga medel utan det skulle rymmas inom ordi-
narie budget. Därmed hanteras planförslaget när det finns tid över, vilket tar läng-
re tid än ett normalt planförfarande. Nu är det dock viktigt att planarbetet slutförs 
innan arbetet med planprogrammet för Lindströms/Pråmlyckan återupptas av 
kommunledningskontorets planeringsenhet. Därför ber miljö- och byggnads-
nämnden om medel för att skyndsamt upphäva detaljplanen N N. 
 
Följande tabell visar en uppställning över de planer nämnden erhållit riktade me-
del för, men som nu kostnaderna överstigit vad nämnden erhöll för att slutföra ar-
betet. Nämnden önskas nu få kompensation motsvarande den negativa avvikelsen, 
samt erhålla ytterligare medel för att slutföra detaljplanerna. 

Planprojekt 

Avvikelse 
2012 
Tkr 

Ytterligare me-
del för att slut-
föra detaljplan 
Tkr 

Befintlig avvikelse samt 
kostnad för att slutföra 
detaljplanen 
Tkr 

Dp Omr. mellan Habo 
Ljung och Bjärred 47 100 147
Upphävande av del av Dp 
för Lomma N N, Tegel-
bruksområdet 16 60 76
Totalt 63 160 223
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 239 (forts.) 
 
 
Ekonomienheten har lämnat följande yttrande: 

Ekonomienheten kompletterar med nedanstående tabell för att få en mer hel-
täckande bild av kostnaderna för de båda detaljplanerna: 
 
1) Dp Område mellan Habo Ljung och Bjärred och Dp Campingplats Habo 
Ljung inkl. Alkärret 

Beslut  /  Äskande Belopp
KS § 229/06    Budget 2007 300 tkr
KS § 229/06    Budget 2008 500 tkr
KS § 267/11    Ytterligare budget  219 tkr
KF § 44/12    Avvikelse undantas från överfö-
ring 

201 tkr

MBN § 124/12   Avvikelse  47 tkr
MBN § 124/12  Ytterligare medel för att slutföra 100 tkr
Summa :  1.367 tkr

 
2) Dp Pråmlyckan, N N 

Beslut  /  Äskande Belopp
KF § 44/12    Avvikelse undantas från överföring 62 tkr
MBN § 124/12   Avvikelse  16 tkr
MBN § 124/12  Ytterligare medel för att slutföra 60 tkr
Summa:  138 tkr

 

Om kommunstyrelsen önskar tillskjuta nämnden budget kvarstår inom kom-
munstyrelsens förfogande, övrigt oförutsett 759 tkr.  
 
Nämnden bör redogöra för de verkligt nedlagda kostnaderna i samband med 
ärendet Överföring av budgetavvikelser från 2012 till 2013. 

 
Beslutsunderlag 
 
- Protokoll från miljö- och byggnadsnämnden, § 124/12 
- Yttrande 2012-11-07 från budgetekonomen 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 239 (forts.) 
 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
 
- Miljö- och byggnadsnämnden beviljas ytterligare 223 tkr för att slutföra arbetet 
med detaljplanerna ”Området mellan Habo Ljung och Bjärred” (147 tkr) och ”Del 
av N N, Tegelbruksområdet” (76 tkr). Finansiering ska ske genom ianspråktagan-
de av motsvarande belopp från anslaget till kommunstyrelsens förfogande avse-
ende övrigt oförutsett. 
 
- Miljö- och byggnadsnämnden ska redogöra för de verkligt nedlagda kostnaderna 
i samband med ärendet Överföring av budgetavvikelser från 2012 till 2013. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 240 Dnr KS/KF 2012:410.024 
 
 
Information kring pensionsfrågor 
 
Ärendebeskrivning 
 
Vid utskottets sammanträde lämnar ekonomichefen information kring pensions-
frågor. 
 
Beslutsunderlag 
 
- Skrivelse från ekonomichefen 
 
Arbetsutskottet beslutar följande: 
 
- Utskottet har tagit del av informationen. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 241 Dnr KS/KF 2012:394.045 
 
 
Tecknande av utökad ramborgen för Sydvatten ABs upplåning 
 
Ärendebeskrivning 
 
Sydvatten står inför ett flertal större investeringar de kommande åren. Den huvud-
sakliga inriktningen är arbetet för säkert vatten, vilket innebär satsningar på sä-
kerhetshöjande åtgärder. 
För att genomföra föreslagna investeringsåtgärder behöver nya lån upphandlas 
och nya borgensramar beslutas hos delägarna. Ekonomiska samrådet har diskute-
rat vilken nivå borgensramen ska ha och har kommit fram till att en investerings-
horisont fram till 2017 skulle vara rimlig som utgångspunkt. Denna inriktning har 
Sydvattens styrelse antagit och beslutat att tillskriva delägarna om en utökad ram 
till totalt 1.417 mnkr. I dag har Sydvattens delägare ett totalt borgensåtagande på 
886 mnkr, vilket motsvarar Sydvattens upptagna lån. 
 
Redovisningschefen har lämnat följande yttrande: 

För Lomma kommun innebär detta att borgensåtagandena ökar från dagens 
22,6 mnkr till 33,02 mnkr, vilket inte ryms inom beslutad borgensram om 32,0 
mnkr, KF §59/92. 
 
Samtidigt har Lomma kommuns ägareandel i Sydvatten minskat från 2,53% till 
2,33% i och med Ängelholms kommuns inträde som delägare 2012-06-01. 

 
Förslag till beslut: 
Lomma kommun tecknar en sammanlagd ramborgen för AB Sydvattens upplå-
ning på högst 33,1 mnkr. Tidigare borgensbeslut om sammanlagt 32,0 mnkr 
upphör därmed att gälla. 

 
Lars Arheden yrkar att fullmäktige ska föreslås besluta enligt förslaget. 
 
Beslutsunderlag 
 
- Skrivelse 2012-10-23 från Sydvatten AB 
- Yttrande 2012-10-31 från redovisningschefen 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 241 (forts.) 
 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäk-
tige besluta följande: 
 
- Lomma kommun tecknar en sammanlagd ramborgen för Sydvatten ABs upplå-
ning på högst 33,1 mnkr. Tidigare borgensbeslut om sammanlagt 32,0 mnkr upp-
hör därmed att gälla. 
 
Jäv 
 
Med anledning av jäv har Claes Hedlund inte deltagit i ärendets handläggning. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 242 Dnr KS/KF 2012:348.042 
 
 
Yttrande över förslag till reviderade regler för överföring av bud-
getavvikelser i driftredovisningen inom socialnämndens verksam-
hetsområde 
 
Ärendebeskrivning 
 
Socialnämnden har under § 63/12 beslutat att, efter hörande av kommunstyrelsen, 
fastställa nämndens regler för överföring av budgetavvikelser i driftredovisningen 
i enlighet med förvaltningens förslag, att gälla fr.o.m. budgetåret 2012-11-10 
 
Kommunfullmäktige har fastställt Regler för överföring av budgetavvikelser i 
driftredovisningen. Av dessa framgår att varje nämnd, efter hörande av kommun-
styrelsen, ska fatta beslut om de interna spelreglerna för hantering av överföring 
av budgetavvikelser i verksamheten. 

 
Budgetekonomen har lämnat följande yttrande: 

Ekonomienheten bedömer att de kommunövergripande reglerna appliceras på 
ett relevant sätt i de föreslagna interna spelreglerna för socialnämnden. 
Ekonomienheten föreslår: 
att nämnden till nästa översyn av regelverket uppmärksammar att författnings-
samlingens Regler för överföring av budgetavvikelser i driftredovisningen i 
samband med revideringen 2012-02-09 även omarbetats språkmässigt. Vissa 
begrepp har bytts ut för att förtydliga innehållet och undvika tvetydigheter.  

 
Beslutsunderlag 
 
- Protokoll från socialnämnden, § 63/12 
- Yttrande 2012-11-07 från budgetekonomen 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
 
- Kommunstyrelsen har inte att erinra mot föreslaget till regler för överföring av 
budgetavvikelser inom socialnämndens verksamhetsområde, dock bör nämnden 
till nästa översyn av regelverket uppmärksamma att författningssamlingens Regler 
för överföring av budgetavvikelser i driftredovisningen i samband med revide-
ringen 2012-02-09 även omarbetats språkmässigt. Vissa begrepp har bytts ut för 
att förtydliga innehållet och undvika tvetydigheter. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 243 Dnr KS/KF 2011:462.007 
 
 
Rapport rörande vidtagna åtgärder med anledning av granskning 
av lönehanteringen i Lomma kommun 
 
Ärendebeskrivning 
 
PwC har på uppdrag av kommunens förtroendevalda revisorer under 2011 grans-
kat kommunens lönehantering. PwC konstaterar att hanteringen av löner är i allt 
väsentligt tillfredsställande och ändamålsenlig. På några punkter fanns dock an-
ledning att vidta förbättringsåtgärder. Detta gällde främst övertidsskulden, inläm-
ning av reseräkningar och höga saldon av ackumulerad flextid i enstaka fall. 
 
Vid kommunstyrelsens behandling av yttrande till revisionen i ärendet, beslutades 
att undertecknad skulle vidta behövliga åtgärder och återkomma med en rapport. 
 
Kommundirektören har lämnat följande rapport: 

Personal- och lönenheten har genomfört utbildning för samtliga chefer och ar-
betsledare i rapportuttag i HR- och lönesystemet, inklusive rapporter för att föl-
ja upp övertid och mertid. I utbildningen har det betonats att chefer och arbets-
ledare ska följa upp medarbetarnas övertid och mertid, så att inga oönskade 
konsekvenser uppstår. Höga ackumulerade övertids- och mertidsvärden föran-
leder en översyn av verksamhetens organisation.  
 
I personal- och löneenhetens nyhetsbrev P&L har samtliga chefer och arbetsle-
dare informerats om rutinerna för rapportering av tjänsteresor. P&L publiceras 
på intranätet vilket innebär att samtliga medarbetare kan ta del av denna infor-
mation.  
 
Personal- och löneenheten genomför årligen en avstämning av flextidssaldon. 
Om enskilda medarbetares plus- respektive minussaldo avviker från reglerna, 
meddelas berörd chef/arbetsledare. 

 
Beslutsunderlag 
 
- Rapport 2012-10-31 från kommundirektören 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 243 (forts.) 
 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
 
- Kommunstyrelsen har tagit del av informationen och konstaterar att samtliga 
punkter gällande lönehanteringen som revisionen pekat på har hanterats. Uppdra-
get till kommundirektören i denna fråga har därmed fullgjorts.  
 
____________________________________ 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 244 Dnr KS/KF 2012:95.109 
 
 
Svar på kommunstyrelsens frågeställning till demokratidagen 
2012 
 
Ärendebeskrivning 
 
På initiativ från den politiska styrgruppen för utveckling av barn- och ungdomsdi-
alog arrangerade Lomma kommun en demokratidag för samtliga ungdomar i 
årskurs 9, den 19 september 2012. Eleverna bjöds in för att bland annat diskutera 
olika frågeställningar från de olika nämnderna.   
 
Kommunstyrelsens ungdomsombud och kommundirektören lämnade följande för-
slag till frågeställning, vilken sedan beslutades om i kommunstyrelsen: 
”Hur vill du att kommunens digitala kommunikation ska se ut och fungera (hem-
sida, sociala medier, appar eller annat?” 
 
Kommunledningskontorets ungdomsombud har lämnat redovisning från demokra-
tidagen: 

För att konkretisera frågeställningen fick eleverna ut frågor i förväg att fundera 
över. På demokratidagen diskuterade vi med eleverna vilka sociala medier de 
var med i eller följde. Under diskussionerna framkom att merparten av eleverna 
har Facebook medan ett fåtal har Twitter. Ett flertal elever frågade varför 
Lomma kommun inte finns på Facebook. Efter diskussionerna fick eleverna 
fylla i en digital enkät. 
 
Kommentarer till resultaten i enkäten 
Det som framgår är att eleverna helst kommunicerar via mail och LUKAS i 
sina ärenden med kommunen när de vill förmedla något. Eleverna som kom till 
denna station hade precis varit och fått information om LUKAS varför detta 
naturligtvis kan ha påverkat resultatet.   
 
Däremot framgår det av resultatet från fråga 3 att de i nästan lika stor utsträck-
ning som mail och LUKAS skulle önska att kommunicera via Facebook på nå-
got sätt. Dock kan det konstateras att biblioteken i Lomma och Bjärred idag re-
dan finns på Facebook. 
 
Endast 11 elever följer någon politiker på t.ex. Twitter eller Facebook. Tre av 
dessa har namngivit vilka de följer; N N ordförande SVEA- Sveriges elevråd, 
N N och N N. 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 244 (forts.) 
 
 
Ungdomsombuden lämnar i skrivelsen följande förslag till beslut: 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande:  
- Kommunledningskontoret får i uppdrag att undersöka möjligheten att Lomma 
kommun skulle kunna finnas med på Facebook.   
- Kommunstyrelsen beslutar att ha tagit del av övrig information som framgår 
av denna skrivelse avseende svar på frågeställningen från kommunstyrelsen på 
demokratidagen 2012.   

 
Kanslichefen har lämnat följande information om kommunens användning av so-
ciala medier: 

Kommunstyrelsen har 2011-10-26 § 215 fastställt riktlinjer för kommunens 
användning av sociala medier. 
 
Av riktlinjerna framgår att ansvarsfördelningen för användningen av sociala 
medier följer den av kommunstyrelsen, i ”Anvisningar för informationsverk-
samheten”, fastställda ansvarsfördelningen för extern information, nämligen att 
kommunstyrelsen har ett övergripande ansvar och att varje nämnd/förvaltning 
har ansvaret inom sitt verksamhetsområde.  
Beslut ska fattas av respektive nämnd om vilka social medier som ska använ-
das inom ansvarsområdet.  Nämnden ska vidare fastställa vad som är syftet 
med användningen av ett visst socialt media. Nämndens beslutanderätt kan de-
legeras till förvaltningschefen. 
 
Dagsläget 
Som en följd av nämndernas och respektive förvaltningschefers beslut använ-
der Lomma kommun för närvarande såväl Twitter som Flickr och Facebook. 
 
Twitter användes inom såväl kommunstyrelsens som tekniska nämndens område. 
Syftet är att i första hand informera kommuninvånarna i krissituationer, men 
dessutom att till såväl kommuninvånare som andra sprida information om ny-
heter i form av aktuella händelser, fattade beslut och planerade åtgärder.  
Webmaster Max Borrero har bemyndigats att använda Twitter i tjänsten och att 
ha en övergripande bevakningsfunktion för kommunens Twitterhantering. 
Kommunstyrelsens ”Riktlinjer för användning av sociala medier” ska följas. 
 
Kommunledningskontoret publicerar dessutom foton från kommunen över Flickr. 
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KOMMUNSTYRELSENS ARBETSUTSKOTT 2012-11-14 

 
 
 
AU § 244 (forts.) 
 
 

Facebook användes av biblioteken i Lomma och Bjärred, kulturskolan och fritids-
gårdarna. Förvaltningschefen för UKF-förvaltningen avser att se över möjligheten 
att tillåta ytterligare enheter inom förvaltningen att nyttja sociala medier. 

 
Beslutsunderlag 
 
- Skrivelse 2012-10-23 från kommunledningskontorets ungdomsombud 
- Skrivelse 2012-11-08 från kanslichefen 
 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta följande: 
 
- Kommunledningskontoret får i uppdrag att undersöka möjligheten att Lomma 
kommun skulle kunna finnas med på Facebook i en vidare mening än vad man är i 
dagsläget. 
 
- Kommunstyrelsen har tagit del av övrig information som framgår av skrivelse 
avseende svar på frågeställningen från kommunstyrelsen på demokratidagen 
2012.   
 
____________________________________ 
 


